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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
� Pan Kazimierz Lechocki –Przewodniczący Rady Gminy 
� Pan Krzysztof Kaszuba – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pani Dorota Rakowska – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec – Wójt Gminy 
� Pani Halina Czajkowska – Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy  
 
Porządek posiedzenia: 

1. Wydanie opinii na temat przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie likwidacji Zespołu Opieki Zdrowotnej w Połczynie Zdroju 

2. Wolne wnioski 
 
Ad.1. WYDANIE OPINII NA TEMAT PRZEDŁOŻONEGO 

PROJEKTU UCHWAŁY RADY POWIATU W SPRAWIE 
LIKWIDACJI ZESPOŁU OPIEKI ZDROWOTNEJ                                  
W POŁCZYNIE ZDROJU 

 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Lechocki przedstawił treść pisma 
Starostwa Powiatowego Nr ZO-802/58/09 z dnia 18 grudnia 2009 roku                      
w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu dotyczącego likwidacji Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Połczynie Zdroju. 
Zgodnie z przepisami art. 77b ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 
powiatowym (Dz.U. z 2001 roku Nr 142, poz. 1592 z późniejszymi zmianami) 
Rada ma 30 dni na wyrażenie swojej opinii. Nie wyrażenie opinii we 

wskazanym wyżej terminie przez jednostkę samorządu terytorialnego 

traktowane jest tak, jak nie wniesienie sprzeciwu. 

 

Pismo i projekt uchwały Nr XXXV/180/09 Rady Powiatu w Św3idwinie z dnia 
17 grudnia 2009 roku w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie 
likwidacji Zespołu Opieki Zdrowotnej w Połczynie Zdroju stanowią załączniki 
do protokołu. 
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Po dogłębnej analizie tematu Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz 
Lechocki zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy popierają projekt uchwały 
Starostwa w sprawie likwidacji ZOZ, czy nie. W przypadku negatywnej opinii 
należy zwołać Sesję Rady Gminy celem podjęcia stosownej uchwały. 
 
Radni projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 
 
Ad.2. WOLNE WNIOSKI 
 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec zwrócił się do radnych z prośbą o opinię 
dwóch sprawach: 
� Urząd Marszałkowski Województwa Zachodniopomorskiego zwrócił się                  

z prośbą o podpisanie porozumienia bądź pisma deklarującego poparcie 
budowy Zachodniopomorskiej Sieci Teleinformatycznej. Pan Wójt 
poinformował, że 90 % gmin wyraziło akces przystąpienia do projektu.  

 
Radni po przeanalizowaniu treści pisma mają wiele wątpliwości, między 
innymi: 
� dlaczego założenia stworzenia ZST nie uwzględniają budowy tzw. 

ostatniej mili i zrzucają koszty doprowadzeni Internetu do odbiorcy 
końcowego (mieszkańca gminy) na barki gminy? 

� ile będzie kosztował cały projekt i jaki będzie rzeczywisty koszt gminy? 
� jaki będzie koszt utrzymania ZST i wszystkich części przedsięwzięcia?, 

jaki będzie miesięczny koszt gminy? 
� jakie skutki spowoduje odstąpienie od realizacji porozumienia 

 
Po długiej i dogłębnej analizie radni nie wyrażają zgody na przystąpienie do 

realizacji projektu z uwagi na wiele wątpliwości oraz uznali, że nie ma 

uzasadnienia inwestowania tak ogromnych środków finansowych w budowę 

sieci internetowej w obliczu rychłego uruchomienia usług Polsatu Cyfrowego              

o prędkości 20 Mb/s i jemu podobnych. Należy zauważyć, że już dziś sieć 

Orange oferuje dostęp do Internetu w technologii CDMA o prędkości do 1 do 

2 Mb/s. 

 
� Firma Pommernwind Sp. z o.o.  w Szczecinie zwróciła się z prośbą o zmianę 

dotychczasowego przeznaczenia w „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego” Gminy Świdwin dla terenów położonych 
w obrębie geodezyjnym Bierzwnica, działki nr 230/33 i 230/32. Firma wnosi 
o przeznaczenie wyżej wymienionego terenu pod budowę farmy wiatrowej 
wraz ze strefami jej oddziaływania. Na przedmiotowych terenach firma 
planuje budowę dwóch siłowni wiatrowych o łącznej mocy  4 MW. 
Jednocześnie informują, że  dysponują warunkami przyłączenia do sieci 
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energetycznej oraz uzyskano zgodę wojska na budowę siłowni wiatrowych o 
wysokości 150 m.  

 
Po przeanalizowaniu tematu radni przychylili się do prośby. 
 
Radna Pani Maria Siminiecka powróciła do tematu Fermy świń w Bierzwnicy. 
Ferma ze względu na położenie (teren zabudowany) jest bardzo uciążliwa dla 
mieszkańców wsi. 
Właściciel nie posiada żadnych dokumentów, zezwoleń – uprawia tzw. 
samowolkę. 
 
Pan Wójt wyjaśnił, że temat został przekazany do Weterynarii i do Inspektora 
Nadzoru przy Starostwie Powiatowym. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 


